

التاريخ: 1 أكتوبر 2012
الإشارة: KC/BM/09/2012

المحترم

السيد حسن عبد الرحمن السركال

نائب رئيس تنفيذي

رئيس تنفيذي العمليات - رئيس قطاع العمليات

سوق دبي المالي

ص. ب. 9700، دبي، إ.ع.م.

تحية طيبة وبعد،

الموضوع: تعيين كبار التنفيذيين - شركة دبي للاستثمار

نيابةً عن دبي للاستثمار شركة مساهمة عامة، يسرنا إبلاغكم أن السيد عبد العزيز بن يعقوب السركال قد عُين مديراً عاماً لشركة دبي للاستثمار (ش.م.ع)، والسيد خالد راشد سيف الجروان قد عُين مديراً عاماً لشركة مشاريع (ذ.م.م) بحيث يسري تعيينهما اعتباراً من 1 أكتوبر 2012.

عمل السيد السركال لدى شركة دبي للاستثمار من مارس 1998 كمدير مشروع ولاحقاً من يناير 2003 فصاعداً كمدير عام وفيما بعد رئيس تنفيذي في شركة مشاريع (ذ.م.م).

في ظل قيادة السيد عبد العزيز بن يعقوب السركال، نمت مشاريع إلى أن أصبحت محافظة تضم 17 شركة تابعة. وبماله من خبرة امتدت إلى ما يزيد عن 27 سنة، فإن خبرته تكمن في الاستثمار المصرفي، اندماج الشركات، تملك الشركات، نقل الأصول، إدارة ما بعد الاستثمار وتطوير المشاريع وتمويلها. ومدير عام لشركة دبي للاستثمار، سوف يباشر السيد عبد العزيز الإشراف على شركات التصنيع ضمن شركة دبي للاستثمار، أي مشاريع (ذ.م.م). دبي للاستثمار الصناعي، زجاج (ذ.م.م). وكذلك تولي المسؤولية عن العمليات الدولية الخاصة بدبي للاستثمار وتلك الأمور الأخرى وفق ما قد يكلف به من مجلس إدارة دبي للاستثمار من حين لآخر.

يجلب السيد خالد راشد سيف الجروان معه خبرة واسعة في قطاعات وصناعات متنوعة حيث سبق له العمل في شركات مثل شركة أبوظبي للعمليات البحرية، أبوظبي، و دبي للاستثمار الصناعي كمساعد لمديرها العام، الاتحاد العقارية (ذ.م.م) كمدير عام للمجموعة ويعمل حالياً لدى شركة دبي للاستثمار. وسوف يشرف ويراقب في دوره



Cert number FSC-ACC-013

رقم التسجيل . 45672 Register No.

www.dubainvestments.com

رأس المال المدفوع: درهم 3,570,395,400 AED Paid-up share capital:

دبي للاستثمار ش.م.ع Dubai Investments PJSC

ص.ب. ٢٨١٧١، دبي، إ.ع.م. هاتف ٩٧١٤ ٨١٢٢٤٠٠ فاكس ٩٧١٤ ٨١٢٢٣٤٤ +

P.O.Box 28171, Dubai, UAE Tel +9714 8122400 Fax +9714 8122344

كمدير عام، شركة مشاريع (ذ.م.م) على مبادرات رأس المال المجازف للشركة مع تولي المسؤولية عن إعادة هيكلة شركات المحفظة، وتحديد الفرص الجديدة للصناعات ذات الحجم المتوسط والكبير في الشرق الأوسط.

من المتوقع أن تسهم هذه التعيينات في تعزيز الإدارة والعمل في شركات دبي للاستثمار.

وسيكون هذان السيدان الكريمان تابعين إدارياً للسيد خالد جاسم كلبان، العضو المنتدب و كبير المسؤولين التنفيذيين لدبي للاستثمار (ش.م.ع).

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام و التقدير،،،




خالد كلبان

العضو المنتدب و كبير المسؤولين التنفيذيين

نسخة: السيد إبراهيم عبيد الزعابي.

نائب الرئيس التنفيذي - للشؤون القانونية و الإصدار و البحوث.

هيئة الأوراق المالية و السلع.

ص.ب: 33733 - أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة.



Cert number FSC-ACC-013



Date: 1st October 2012
Ref: KC/bm/09/2012

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President (COO)
Head of Operation Division
Dubai Financial Market,
P.O.Box 9700, Dubai, UAE

Dear Sir,

Subject: Appointment of Senior Executives – DI Group

On behalf of Dubai Investments PJSC (DI), we have pleasure in informing you that **Mr. Abdulaziz Bin Yagub Al Serkal** is being appointed as **General Manager** of **Dubai Investments PJSC** and **Mr. Khalid Rashed Saif Al Jarwan** as **General Manager, Masharie LLC**, with both the appointments effective from 1st October 2012.

Mr. Al Serkal has been with the DI Group since March 1998, initially as Project Manager and thereafter from January 2003 onwards as General Manager and subsequently CEO of Masharie LLC.

Under the leadership of Mr. Abdulaziz Bin Yagub Al Serkal, Masharie grew into a portfolio of 17 subsidiaries. Having experience of over 27 years, his expertise lies in investment banking, mergers and acquisitions, divestments, post investment management and project development and financing. As **General Manager, Dubai Investments**, Mr. Abdulaziz will be involved in overseeing the manufacturing companies within the DI Group i.e. Masharie LLC, Dubai Investment Industries, Glass LLC, as well as have the responsibility for DI's international operations and such other matters as may be assigned by DI Board/Management from time to time.

Mr. Khalid Rashed Saif Al Jarwan brings with him vast experience in diverse sectors and industries having worked in companies such as Abu Dhabi Marine Operating Company, Abu Dhabi, Dubai Investments Industries as its Assistant General Manager, Union Properties LLC as its Group General Manager and is presently with Dubai Investments Group. In his new role as **General Manager, Masharie LLC** he will oversee and control the corporate venture capital initiatives of the company and be responsible for restructuring the portfolio companies and identifying new opportunities in medium and large scale industries in the Middle East.

It is expected that these appointments would strengthen the management and working of Dubai Investments Group of Companies.

Both the above gentlemen will report to Mr. Khalid Jassim Kalban, MD & CEO of Dubai Investments PJSC.

Yours faithfully,

For Dubai Investments PJSC


Khalid J. Kalban
MD & CEO



Cc: Mr. Ibrahim Obaid Al Za'abi
Deputy CEO – Legal Affairs, Issuance & Researches
Securities & Commodities Authority,
P. O. Box 33733, Abu Dhabi, UAE